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Protokół 

z XIV Sesji Rady Powiatu w Szczytnie z dnia 1 lipca 2008 r. 

 

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej   ul. Sienkiewicza 1  w Szczytnie 

 

Początek godz. 12
00

 

Zakończenie godz. 14
00

 

 

 

Radnych obecnych na sesji 15 

Nieobecni: Marek Kasprowicz, Lucyna Kobylińska, Iwona Olbryś, Czesław Wierzuk. 

 

 

Podjęto uchwały od nr XIV/92/2008 do nr XIV/97/2008 

 

 

 

 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

 

1. Pracownicy Starostwa Powiatowego 

2. Kierownicy jednostek organizacyjnych 

3. Goście zaproszeni 

4. Przedstawiciele prasy 
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Otwarcia XIV Sesji Rady Powiatu w Szczytnie dokonał Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mirosław 

Medźwiedzki. Powitał zebranych oraz stwierdził, że w sesji uczestniczy  15 radnych, a więc obrady są 

prawomocne.  

Przewodniczący Rady Powiatu   odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i wnioski radnych. 

5. Informacja o pracy Zarządu Powiatu między sesjami. 

6. Stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w powiecie szczycieńskim przed sezonem 

turystycznym: 

- wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji 

- wystąpienie Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

- wystąpienie Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

- wystąpienie Powiatowego Lekarza Weterynarii 

7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Szczytnie w 2007 roku oraz program 

aktywizacji osób bezrobotnych w 2008 roku. 

8. Placówki oświatowe prowadzone przez powiat. 

9. Projekt uchwały w sprawie nadania statutu dla Zespołu Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych 

w Szczytnie. 

10. Działania na rzecz promocji powiatu. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/6/2006 Rady Powiatu w Szczytnie w sprawie 

wynagrodzenia Starosty Szczycieńskiego. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu na 2008 rok 

13. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia między jednostkami samorządowymi o 

wspólnej realizacji zadania pn. „Zakup łodzi ratowniczej na wyposażenie Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Szczytnie”. 

14. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Szczycieńskiego. 

15. Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia zasadności skargi na 

działalność Starosty Szczycieńskiego. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.3. 

 Uwag do protokółu z poprzedniej sesji nie wniesiono. W głosowaniu jawnym protokół 

przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Ad.4. 

 Interpelacji i wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad.5. 

 Starosta Szczycieński Pan Jarosław Matłach przedstawił informację o pracy Zarządu Powiatu 

między sesjami. Informacja w załączeniu protokółu. 

 

Ad.6. 

 Informacje na temat przygotowania służb do sezonu turystycznego w powiecie szczycieńskim 

przedstawili: Komendant Powiatowy Policji Sławomir Olewiński, Komendant Powiatowy PSP Mariusz 

Gęsicki, Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Grażyna Sosnowska,  Powiatowy Lekarz 

Weterynarii Jerzy Piekarz. Pisemne informacje w załączeniu protokółu. 
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 Radny Pan Krzysztof Pawłowicz zgłosił wniosek mieszkańców o ustawienie zakazu postoju na 

ulicach od stadionu do Szkoły podstawowej Nr 2 w Szczytnie. W niektóre dni, szczególnie świąteczne, 

nie ma możliwości przejechania  ulicami Kętrzyńskiego i Asnyka. 

 Komendant Powiatowy Policji zapewnił, że wniosek zostanie przesłany do zarządcy drogi i ten 

podejmie w tej sprawie decyzję. 

 

Ad.7. 

 Dyrektor Pan Jan Dąbrowski przedstawił sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu 

Pracy w Szczytnie w 2007 roku oraz program aktywizacji osób bezrobotnych w 2008 roku. Informacja 

w załączeniu protokółu. 

 

Ad.8. 

 Naczelnik Wydziału Pan Stefan Januszczyk przedstawił informację o placówkach oświatowych 

prowadzonych przez powiat. Informacja w załączeniu protokółu. 

 

Ad.9. 

 Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mirosław Medźwiedzki przedstawił projekt uchwały w 

sprawie nadania statutu dla Zespołu Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Szczytnie. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 

 

Ad.10. 

 Naczelnik Wydziału Pani Agata Popielarz – Dzielińska przedstawiła informację o działaniach 

podjętych przez Zarząd Powiatu na rzecz promocji powiatu w 2008 roku. Informacja w załączeniu 

protokółu. 

 

 Radny Pan Krzysztof Pawłowicz powiedział, że brakuje informacji o dalszej współpracy z 

Bridgeview, wymiany młodzieży itd. Czy w tej materii Wydział Rozwoju podjął jakieś działania?  

 Pani Agata Popielarz Dzielińska poinformowała, że kilkakrotnie były wysyłane pisma do 

miasta Bridgievew z prośbą o określenie zakresu współpracy, jednak nie otrzymaliśmy odpowiedzi 

zwrotnej. Wówczas  została podjęta przez władze powiatu decyzja, że nie będziemy na siłę prosić o 

współpracę, bo nic z tego nie będzie. 

 Radny Pan Krzysztof Pawłowicz zapytał, co mogło być przyczyną tego, że Stany Zjednoczone , 

miasto Bridgeviw już nas nie chce. Czy może źle sprawami pokierowała delegacja, która swego czasu 

do USA wyjechała? Czy może była to niekompetencja ludzi, którzy tam pojechali? Co może być 

przyczyną? 

 Pani Agata Popielarz – Dzielińska powiedziała, że nie posiada szczegółowych informacji na ten 

temat. Wnioskuję, że nie było przyczyną to co podnosi Radny, ponieważ była delegacja z Bridgeviewz 

rewizytą  w powiecie szczycieńskim. Mogę tylko powiedzieć, że nie otrzymywaliśmy odpowiedzi na 

wysyłane pisma.  

 Radny Pan Andrzej Kijewski zapytał kiedy wysyłane było ostatnie pismo do Bridgeview. 

 Pani Agata Popielarz – Dzielińska powiedziała, że kilkakrotnie w grudniu 2006 r. wysyłano 

pisma o ustosunkowanie się do zakresu współpracy. Jednak nie otrzymaliśmy odpowiedzi.  

 Radny Pan Andrzej Kijewski poprosił Starostę o przygotowanie i przesłanie dla niego 

informacji pisemnej na ten temat i ksero dokumentacji jaka była prowadzona w okresie 2006 - 2008. 

 

Ad.11. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Waldemar Zimny przedstawił uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie zmiany wynagrodzenia dla Starosty Szczycieńskiego.  

  Radny Pan Krzysztof Pawłowicz powiedział, że te zasługi Starosty jakie podniesiono w 

uzasadnieniu do uchwały nie byłyby zrealizowane gdyby nie pracownicy Starostwa, kierownicy i 
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dyrektorzy jednostek. Trzeba więc pomyśleć nad podwyżką wynagrodzeń dla wszystkich dyrektorów, 

którzy dobrze pracują jak również dla pracowników Starostwa.  

Dobre wykonywanie swoich obowiązków nie powinno skutkować podwyżką wynagrodzeń.  

Zapytał Starostę czy on zgadza się na podwyżkę wynagrodzeń. 

 Starosta Szczycieński Pan Jarosław Matłach odpowiedział, że podwyżka jest decyzją Rady a 

nie Starosty. 

 Radny Pan Krzysztof Mańkowski powiedział, że do tej pory Pan Przewodniczący Rady 

przedstawiał projekty uchwał i uzasadnienia do tych projektów. Po raz pierwszy uzasadnienie do 

uchwały przedstawiał ktoś inny. W związku z tym zapytał, czy Pan Przewodniczący nie jest za 

podwyżką płac dla Starosty. 

 Pan Przewodniczący odpowiedział, że są to sprawy porządkowe, treść projektu uchwały 

przedstawia przewodniczący rady. 

  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mirosław Medźwiedzki przedstawił projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr II/6/2006 Rady Powiatu w Szczytnie w sprawie wynagrodzenia Starosty 

Szczycieńskiego. 

 W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały głosowała 13 radnych, przeciw nie było, od 

głosu wstrzymało się 2 radnych. Uchwała została podjęta większością głosów. Uchwała w załączeniu 

protokółu.  

 

Ad.12. 

 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu powiatu na 2008 rok.  

Skarbnik Powiatu poinformował, że czynione są starania o dodatkowe środki na dokończenie budowy 

strażnicy. Potrzebna jest, i tyle zaplanowano w budżecie powiatu , kwota 3 700 000 złotych. Jeżeli 

powiat nie otrzyma środków zewnętrznych,  to zadanie zostanie wykonane ze środków powiatu.  

 Radny Pan Krzysztof Mańkowski zapytał skąd korekta w dziale 750 na kwotę 700 tys. złotych. 

 Skarbnik Powiatu odpowiedział, że kwota ta jest na zwrot pobranych opłat za wydane karty 

pojazdu.  

 W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu 

protokółu. 

 

Ad.13. 

 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia między jednostkami samorządowymi o wspólnej realizacji zadania pn. „Zakup łodzi 

ratowniczej na wyposażenie Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Szczytnie”. 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 

 

Ad.14. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Waldemar Zimny przedstawił sprawozdanie z 

rozpatrzenia zasadności skargi na działalność Starosty złożonej przez Panią Barbarę Wyżyńską. 

 Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mirosław Medźwiedzki przedstawił projekt uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Szczycieńskiego. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 

 

Ad.15. 

 Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mirosław Medźwiedzki przedstawił projekt uchwały w 

sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia zasadności skargi na działalność Starosty 

Szczycieńskiego.  
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Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 

 

Ad.16. 

 Nie było odpowiedzi. 

Ad.17. 

 Nie zgłoszono spraw różnych. 

Ad.18. 

 Zamykając obrady Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mirosław Medźwiedzki podziękował 

wszystkim za przybycie i udział w sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała: 

Elżbieta Gołąbek 

  

  


